
 

 

 

__________________________________________________________________________________ 

Protokoll för styrelsemöte i Kalmar Båtklubb  

Måndag 2022-10-03 kl 18.30 

Plats: Klubbstugan 

Närvarande:  

Christer Jennemyr, ordförande  

Kent Olofsson, vice ordförande och kassör  

Mattias Håkansson, underhållsansvarig Varvet  

Olof Jernold, sekreterare  

Ulla Axelsson, suppleant  

Git Jennemyr, festsamordnare 

  

1. Mötet öppnas 

Christer förklarade mötet öppnat. 

2. Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes. 

3. Föregående protokoll /Olof 

Protokollet godkändes. 

4. Ekonomisk rapport, nya medlemmar /Kent 

Kent redovisade ekonomin, den är fortsatt god. 

5. Övriga rapporter 

Underhållsgrupp, Varvet, /Mattias 

Tältet är nedplockat. Räcket på bryggan har blivit 

målat. Stort tack till alla som deltog i de båda 

aktiviteterna. 

Nyhetsbrev, /Christer 

Inget nyhetsbrev sedan senast. Nyhetsbrev om 

höststädning på varvet m.m. är på gång. 

Festsamordnare, /Git 

 Inget sedan senast. Nästa aktivitet är årsmötet. 



Stuguthyrning /Christer  

 Beläggningen är god. 

6. Muddring Kullö/Christer, Mattias 

Styrelsen jobbar vidare med detta. Kommunen undersöker om det kan ses 

som en underhållsmuddring vilket skulle underlätta tillståndsprocessen.  

7. Rapport från valberedningen/Peter o Roland 

Listan klar till 2/3 Peter. 

8. Adjungera ledamot/Christer 

Uppdraget är att se över klubbens administration och ledarskap, som t ex 

handbok för verksamheten, delegering, uppföljningsmodell för tagna 

beslut, kommittéer, bidragsmöjligheter. Allt med syfte att stärka klubbens 

professionella image och sociala betydelse. 

Thomas Mattson tackar ja till uppdraget. 

9. Årsmötet 2022-11-12/Git, Kent 

Plats: Klubbstugan, om det blir fler än 30 så flyttas det till Skälby. 

Mat: Någon cateringfirma kommer att kontaktas för leverans. 

10. Torrsättning i klubbens regi/Olof 

Första lyftet var fyra båtar. För närvarande 12 anmälda till andra lyftet. 

11. Kranförare: utbildning, ev milersättning från kunden, regelverk 

Flera medlemmar har visat intresse att gå kranförarutbildning. Mattias 

och Christer undersöker om det finns några utbildningar.  

Styrelsen avslår förslag på att ta ut milersättning av båtägaren vid lyft.. 

Oklart om kommunen har ett skriftligt regelverk för kranförarna att följa. 

12. Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

13. Nästa möte 

2022-11-07 18:30 i klubbstugan. 

 

 

Sekreterare Olof Jernold 

 

 

Justeringsman Christer Jennemyr 

 

 


